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Beste mensen, 
 
Na de geanimeerde jaarvergadering ontvangen jullie een berichtje. Het Regioteam is 
de afgelopen weken redelijk dwars gezeten door allerlei medische kwesties. Daarom 
niet getreurd, wij  gaan vrolijk verder.  
 
*Bijgaand ontvangen jullie het verslag van de jaarvergadering. Mocht je ernstige fouten 
aantreffen, stuur dan even een mailtje of bel even. Dit om te voorkomen dat zaken een 
eigen leven gaan leiden. 
 
*Verder is de toegezegde kaart van de BRTN classificatie bijgesloten. Het kaartje kun je 
het best lezen via het scherm. Acrobat Reader en andere .pdf-software kennen een 
uitvergroot mogelijkheid. Uitgeprint zijn de tekens nog al klein. 
 
*Het naar aanleiding van de jaarvergadering en de huidige actualiteit bijgestelde 
werkplan heb ik ook bijgevoegd. 
 
Een aantal van jullie heeft ons nadere informatie gestuurd over de natuurlijke oevers bij 
de Ketelmonding. Dank daarvoor en blijf dat alsjeblieft doen. Samen weten we meer. Uit 
de reacties blijkt steeds maar weer dat persoonlijke observaties niet altijd met de 
beleidsvoornemens overeenkomen. Een voorbeeld:  
De afgelopen jaren heb ik mijn tuin gerenoveerd. De uitgekozen vaste planten zijn (zeer) 
aantrekkelijk voor insecten. Helaas moet ik  vaak vaststellen dat er geen insect te zien 
is. Wat moet je daar dan weer van denken? Zijn ze er niet? Deugt het weer niet? Begrijpt 
de hovenier er niets van? Of speelt toeval een grote rol. Ook ik weet het niet precies. 
 
Bij herhaling hebben Arjen Kattouw en Wim Vos trouwens nadere informatie gevraagd 
over de grenzen die men ten opzichte van de eilanden gaat hanteren bij het 
voorgenomen TBB besluit Ketelmeer. Tot op heden hebben zij geen concrete 
antwoorden op de vraag gehad. Wel hebben we een uitnodiging voor een bijeenkomst 
gehad. 
 
Verder lopen sinds onze bijeenkomst de verschillende trajecten door. Hieronder heb ik 
de vorderingen op een rij gezet: 
 
 
 



 

2 

A.    Rijkswaterstaat is voor de vergunningverlening van de aanleg van de natuurlijke 
oevers Ketelmeer en Zwarte Meer in gesprek met de gemeenten. Zodra de 
vergunningen vastgesteld zijn, kan elke belanghebbende een zienswijze indienen. De 
vergunningaanvragen worden bekendgemaakt op de Officiële bekendmakingen. 
 
B.     Ergens voor de zomervakantie zal het ministerie LWNN  (landbouw, visserij, 
voedselzekerheid en natuur) de ecologische onderbouwing (het ontwerpbesluit) voor 
het Toegang Beperkend Besluit voor het Vossemeer /Ketelmeer en het Zwarte Meer 
vaststellen. Dit traject vloeit nog voor uit het Natura 2000 Beheerplan 2017-2023 en 
maakt onderdeel uit van het traject Kader Richtlijn Water. Op dit besluit kan elke 
belanghebbende een zienswijze indienen. Het ontwerpbesluit wordt bekendgemaakt op 
de Officiële bekendmakingen. 
 
C.     De participatietrajecten voor de Beheerplannen Natura 2000 van het Vossemeer 
en Ketelmeer en het Zwarte Meer zijn nog niet gestart. In het vastgestelde 
verlengingsbesluit Beheerplan Natura 2000 is al wel het voornemen tot een het nemen 
van een Toegang Beperkend Besluit opgenomen. 
 
D.    Het participatietraject voor het Tweede Beheerplan Natura 2000 Wieden/ 
Weerribben is gestart. Het Regioteam is officieel lid van de begeleidingsgroep 
geworden. Op deze wijze blijven we als Regioteam goed geïnformeerd. Daar waar dat 
kan, zullen wij iedereen tussentijds over de voortgang informeren. De provincie hoopt 
het Beheerplan in 2028 af te ronden. Tot die tijd geldt het bestaande Beheerplan. Het 
project maaien waterplanten Oostelijke Belterwiede wordt voortgezet. 
 
E.     Op 14 mei hebben de Landbouworganisaties staatssecretaris Jean Rummenie 
opgeroepen om te stoppen met zijn herziening van de natuurdoelen voor Natura 2000-
gebieden. Op basis van deze natuurdoelen kan de huidige ecologische toestand 
opgemaakt worden. De oude doelen zijn volgens de staatssecretaris niet meer 
adequaat. De nieuwe doelen moeten de analyse verbeteren. De landbouworganisatie 
willen een meer bottom-up proces via de participatietrajecten. Zij vrezen dat het beleid 
op basis van de bijgestelde doelen nog strenger en daarmee onrealistisch wordt. Of dit 
protest zal leiden tot vertraging van de herziening van de Beheerplannen moeten we 
afwachten. 
 
Tot slot. Bedankt voor jullie aanwezigheid en reacties na die tijd. Als Regioteam gaan wij 
samen met jullie voor schoon, veilig en bevaarbaar water. 
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